

PRATICAL REQUIREMENTS TOWARDS BECOMING A Provincial or National Umpire

1. The candidate must identify himself to the referee of the tournament and request two observations during the tournament. The referee will attempt to meet the request himself or delegate it to another.
2. The matches must be one of the following in an Open tournament, the Provincial Closed, the Canadian Championships, The Canada Games or the Canada Series Final.
 - Men's Singles, Women's Singles, Men's, Women's or Mixed Doubles: Semi Final or Final
 - Junior Singles, Senior Singles (Veterans events): Final Only
3. The Tournament must be Sanctionned by TTCAN or the ITTF, or affiliate.
4. Provincial Umpire Trainees must have 4 matches recorded on his/her card that state - **"Meets Expectation"** before applying to write the **Provincial Examination**. The Provincial Trainee must have a minimum of 1 Doubles and a combination of 3 more matches, either semi-finals or finals, in Open Tournaments.
5. National Umpire Trainees must have a minimum of 7 matches recorded on their card that state **"Meets Expectations"** before applying to write the **National Examination**. The National Trainee must have a minimum of 2 doubles and combination of 5 more matches, either semi-finals or finals in Open tournaments
6. No Umpire may have more than 2 matches recorded on his/her card at one event.
7. The candidate must umpire for a minimum of 6 hours each day in the tournament.
8. The referee or delegated officials will complete the evaluation form, review with the umpire and sign the card. The official may return the completed evaluation form to the trainee.
9. Under 'Date Started' in the record section, insert date of commencement of record.
10. Under 'Date Completed', insert date of last match umpired that states "meets expectations" for the record.

NOTES SUR LA CARTE DE ROUTE EN VUE DE L'OBTENTION DE CERTIFICAT D'ARBITRE PROVINCIAL et NATIONAL

1. Le candidat/e doit s'identifier auprès du juge-arbitre de la compétition et faire la demande d'être observé 2 fois durant le tournoi. Le juge-arbitre tentera de faire les observations lui même ou déléguer la tâche à un collègue qualifié.
2. Les matchs enregistrés et observés doivent être dans une compétition Ouverte, un Championnat Provincial Fermé, les Championnats Canadiens, les Jeux du Canada ou la Finale de la Série Canada.
 - Simples Hommes, Simples Femmes, Doubles hommes-femmes-mixtes: Demi Final ou Finale
 - Simples Junior et Simples Senior (événements Vétérants): Finale seulement
3. La compétition doit être confirmée par TTCAN ou l'ITTF, ou un allié.
4. Le candidat d'arbitre provincial doit avoir un minimum de 4 matchs enregistrés avec le critère **"rencontre les exigences"** avant de faire la demande pour écrire l'**examen d'arbitre provincial**. Le candidat doit également avoir 1 match de Double et la combinaison de 3 matchs additionnels.
5. Le candidat d'arbitre national doit avoir un minimum de 7 matchs enregistrés avec le critère **"rencontre les exigences"** avant de faire la demande pour écrire l'**examen d'arbitre national**. Le candidat doit également avoir 2 matchs de Double et la combinaison de 5 matchs additionnels.
6. Un candidat ne peut inscrire que 2 matchs à un même tournoi.
7. Le candidat doit arbitrer un minimum de 6 heures par jour.
8. Le juge-arbitre ou son délégué remplira l'évaluation, révisera la feuille de route et signera.
9. Inscrire la date du début du parcours sous le titre "Commencé le:"
10. Inscrire la date du dernier match évalué qui 'rencontre les exigences' sous le titre "Complétée le:"

Provincia-National Umpires Trainee Card

Carte de Route en vue de l'obtention du Certificat d'Arbitre Provincial ou National



Provincial Trainee/Candidat Provincial

National Trainee/Candidat National

Name/Nom

Address / Adresse

City / Ville

Province

PostCode/Code Postal

Telephone

TABLE TENNIS CANADA TENNIS DE TABLE
18 Louisa St. Suite 230, Ottawa, ON - K1R 6Y6

Name / Nom: _____

Address / Adresse: _____ City/ Ville _____

Postal Code/ Code Postal _____ Province _____

Tél / Tel _____ e-mail: _____

NAME OF TOURNAMENT NOM DU TOURNOI	DATE	MATCH PARTIE (Sgl SF, F) (Dbl SF, F)	OFFICIAL OFFICIEL	Observations			SIGNATURE
				Meets Expectations / Rencontre les exigences	Near Expectations / Près des exigences	Does Not Meet Expectations / Ne rencontre pas	
1							
2							
3							
4							
5							
6							
7							
8							
9							
10							
11							
12							
13							
14							
15							
16							

Date Started / Commencé le: _____ Date completed / Complétée le: _____

Signature (Candidate / Candidat): _____

Approved by / Approuvée par: _____

(Provincial Officials Chair / Directeur provincial des officiels)